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Boh je dobrý. Odnesieme si úžasný 

zázrak." Poèas chvál  to sú, keby to 

niekto nevedel,  oslavné, nášho 

Boha chváliace piesne, plné 

radosti, jasania a tešenia sa z 

Božej prítomnosti, 

lebo On je vtedy v 

našom strede, a ako 

je napísané v slove 

Božom, On zostupuje 

na chvály svojho ¾udu 

(Ž.22.4). A my tým 

Božím ¾udom sme. 

Lebo každý jeden z 

nás, kto tam do 

Bystrice prišiel, aby 

sa zapojil do tej 

najdôležitejšej práce - 

do žatvy, ktorá je na 

S l o v e n s k u  u ž  

pripravená, bol z 

Jeho ¾udu, lebo urobil 

už vo svojom živote 

svoj rozhodujúci krok, 

a to odovzdal svoj 

život Bohu a zároveò prijal Ježiša 

Krista za svojho osobného 

Spasite¾a. A k tomu istému èinu 

sme prišli povzbudi� aj ïalších ¾udí, 

aby unikli diablovi z rúk a vrhli sa do 

sladkého, bezpeèného a milosti 

plného náruèia jediného Boha  

Stvorite¾a celého vesmíru. Že aké 

to je, ži� s Ježišom a užíva� si Jeho 

vzácnu pr í tomnos� vždy a 

neustále, prijíma� od 

N e h o  v š e t k y  t i e  

dobrodenia a zaži� tie 

najúžasnejšie zázraky, 

ktoré sú zahrnuté v 

Božom Slove vo forme 

Jeho zas¾úbení, aj toto 

sme prišli poveda� i do 

Banskej Bystrice i v 

nasledujúci deò do Bratislavy. Ako 

prvá prezradila svoje zážitky z 

ví�azného nového života s Ježišom 

sestra Pa�a vo svojom svedectve. 

Predtým, keï ešte žila bez Neho, 

došla až k tomu bodu, kde sa jej 

zrútili všetky plány. Poèula však 

úžasnú, skvelú správu, že len Ježiš 

odstráni hriech z jej života, uzdraví 

ju. Prijala Ho a dnes je spasená. Ani 

brat Feri nešetril chválami na 

adresu svojho Pána a Spasite¾a a 

dnes už vie, že Ježiš je to NAJ, èo v 

živote stretol, a preto vrelo 

odporuèil všetkým prítomným v 

sále, aby tiež odovzdali svoje životy 

Jemu, tak, ako to urobil on pred 

nejakým èasom. Vo svojom 

svedectve spomínal na dlhé roky 

strávené v praktizovaní katolíckych 

obradov, prièom sa ale nestretol s 

Tým, Koho h¾adal, s BOHOM. Raz 

zo zvedavosti prišiel na naše 

Bohoslužobné zhromaždenie, no 

neprijal ešte vtedy Pána do svojho 

srdca, lebo Ho h¾adal telesne. 

Odišiel spä� do života bez Boha a 

vrátil sa k Nemu asi po piatich 

rokoch, keï už bol úplne dole, 

prièom mal aj samovražedné 

myšlienky. Zažil však úžasné 

oslobodenie a zaèal ži� nový život, 

ktorý by nemenil za niè. Dnes vraví, 

že má pod nohami pevnú skalu, 

ktorou je Ježiš Kristus, a na vlny 

okolo seba sa len pozerá. Dokonca 

ho Pán vytrhol i z vlny rakoviny, 

ktorá naòho prišla a dnes je úplne 

zdravý ( O tom si môžete preèíta� 

nádherné svedectvo v niektorom 

tohoroèných èísel nášho èasopisu  

Konèilo sa pomaly leto a my 

sme už netrpezlivo oèakávali 

tradièné jesenné �aženia smerom 

na Banskú Bystricu a do Bratislavy. 

Nie hocijaké �aženie, ale naše 

misijné s „donáškou" dobrej zvesti  

pochádzajúcej z Božieho slova. 

Tak sme vo štvrtok 24.augusta 

poobede vyrazili spred areálu 

naložení do áut  a o pol šiestej sme 

už boli v Banskej Bystrici pred 

Hotelom Bystrica. Tu sme sa 

ubytovali, prezliekli  a odtia¾ rovno 

do Kultúrneho domu, kde sa veèer 

o siedmej hodine zaèala krásnou, 

Boha oslavujúcou piesòou „Ježiš je 

hoden každej chvály" naša 

evanjelizácia. 
V š e t k ý c h  n á s  s p o l u  s  

Banskobystrièanmi, ktorí sa nás už 

nevedeli doèka�, kedy opä� 

prídeme, privítal brat starší Tomáš 

Krajòák slovami: „Krásny veèer 

zaèneme v Božej prítomnosti, lebo 

MOCODNIESLI SI 
B . B Y S T R I C A 2 0 0 6

„Lebo krá¾ovstvo Božie nezáleží v slove, ale v moci." (1.Kor.4.20)

Boh chce, aby bol oslávený, kázal pastor.

Ubytovali sme sa v hoteli Bystrica.

Kto chcel, odniesol si moc
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pozn. red.). Na všetkých ¾udí v sále 

silno zapôsobili tieto krásne 

svedectvá našich súrodencov v 

Kr istovi ,  ktoré odznel i  cez 

prestávky medzi jednotlivými 

chválami. 
No to najlepšie ešte len prišlo v 

pastorovej kázni, kde rozprával o 

malomoci, ktorá pôsobí v håbke. 

Najradšej by pastor huèal ako 

siréna sanitky, lebo naozaj je to 

naliehavé a vážne, že potrebujeme 

ve¾kú pomoc  Ježiša. Kto ešte 

nepoèuje nebeské sirény, ktoré 

huèia, nech poriadne poèúva! My 

dnes sme už v Božej prítomnosti a 

Boh chce, aby bol oslávený! A 

Boh je oslávený vtedy, keï slepí 

vidia, hluchí poèujú, chromí chodia 

a chudobným sa hlása evanjelium  

nie evanjelium chudoby, ale 

evanjelium hojnosti (Mt.11.5). 

Oslavou sa blížime k Bohu. 
V ten veèer bolo v sále 99 

percent spasených ¾udí, ale aj v ich 

životoch sa mohla moc pomaly 

zoslabi�. No každý mal možnos� v 

ten veèer dosta� od Boha viac moci 

do života, by� opásaný silou 

(Ž.18.33).V ten veèer sa u každého 

mohla „malomoc" zmeni� na moc, 

každý mohol odís� domov plný 

moci. Lebo krá¾ovstvo Božie 

spoèíva v moci a nie v slovách 

(1.Kor.4.20). Malomoc môže by� i 

duchovná ,  keï  u  è l oveka  

odpadáva úèas� na Bohoslužbe, 

na modlitbe. Pravá viera sa 

zakladá na moci Božej, v dôkazoch 

Ducha a moci. Ježiš vždy dáva 

moc, nedáva nemoc, ani malomoc. 

Kto si vtedy tam úprimne priznal, že 

má malo moci, mohol odís� domov 

plný moci, tak ako v príbehu z 

evanjelia (Lk 17.11), kde z 

desiatich chorých malomocných 

odišiel uzdravený, oèistený len 

jeden, èo bolo na òom zjavne vidie� 

z toho, že s velikým hlasom 

oslavoval Boha ïakujúc Mu. Ježiš 

nechce a nikdy ani nechcel, aby 

veci v našom živote odpadávali 

(ako z malomocných èasti), ale 

chce, aby naopak, pribúdali, a to až 

stokrát viac. Málo moci je v živote  

vtedy, ak je málo viery. Ak je viery 

dos� v živote èloveka, vtedy je aj 

ve¾a moci, a pritom staèí viera taká 

ve¾ká, ako je horèièné zrnko. Aj tých 

desa� malomocných, ako hovoril 

pastor vo svojej kázni, malo v istom 

bode dostatok viery, keï prišli k 

Ježišovi, keïže sami si nedokázali 

pomôc�, už nevládali. Prišli k 

Ježišovi s vierou, no deviati z nich 

vyšli zo svojej viery a ten jeden 

prijal moc od Ježiša, išiel vierou  a 

vrátil sa uzdravený oslavujúc Boha. 

Prièom všetci desiati boli uzdravení 

hneï po stretnutí s Ježišom aj keï 

to nebolo ešte vidie�, ale boli a mali 

sa ís� ukáza� kòazom. Aj my sa 

máme ukáza� kòazom bratovi, 

sestre ved¾a seba, lebo veï sme 

uèinení kòazmi (Zj.1.6), ukáza� sa 

celému svetu ako prosperujeme, 

akí sme zdraví, mocní, silní.  
V ten veèer v Banskej Bystrici v 

Komornej sále domu kultúry, kto 

chcel, mohol prija� od Ježiša moc, 

ten, kto vedel, že má málo moci vo 

svojom živote (málo moci =nevera 

=hriech a nakoniec - smr�), odnies� 

si tú moc, ís� vo viere a ukazova� sa 

deò èo deò, aký je silný, zdravý, 

prosperujúci, lebo krá¾ovstvo Božie 

nezáleží v slove, ale v moci. 

Hallelujah!.
Po skonèení akcie sme všetci, 

èi už Banskobystrièania, ale  i my 

Košièania, odchádzali posilnení i 

povzbudení slovom z veèernej 

kázne a s presvedèením, že Slovo 

Božie sa môže naplni� v našom 

živote, staèí len od Ježiša prija� 

Ním darovanú moc. A kto prijal, ten 

si moc odniesol. Hallelujah, sláva 

Ježišovi!

Tešili sme sa na veèernú akciu.

Ing. Olívia Illárová
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